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Ondřej ČERNÝ, moderátor 
-------------------- 
Po 4 letech v Poslanecké sněmovně od června žádní zelení nezasedají. V horní parlamentní komoře 
přišla Strana zelených o svého jediného senátora, protože Jaromír Štětina mandát obhájil, ale v dresu 
TOP 09. I když sám říká, že zeleným i nadále zůstává. V komunálních volbách Strana zelených získala 
méně zastupitelských mandátů než před 4 roky. Značí to ústup zelené politiky z české politické scény? A 
kdo má potenciál vrátit ji do pozic, kam je dostal Martin Bursík? I o tom budou následující minuty. Pozvání 
přijal momentálně řadový člen Strany zelených, zastupitel městské části Praha 3 Matěj Stropnický. Dobrý 
den, vítejte. 
 
Matěj STROPNICKÝ, zastupitel městské části Praha 3 /SZ/ 
-------------------- 
Dobrý den. 
 
(…) 
 
Ondřej ČERNÝ, moderátor 
-------------------- 
Do médií se beze sporu dostanete po dnešní podvečerní debatě v knihovně Václava Havla, kde vás čeká 
debata s premiérovým poradcem Romanem Jochem, předestřít byste měli svou vizi světa a představu 
levice a pravice. Co dnes posluchačům nabídnete? 
 
Matěj STROPNICKÝ, zastupitel městské části Praha 3 /SZ/ 
-------------------- 
No, tak ta debata není vlastně mediálně nějak přenášená, je to debata, kterou organizuje Knihovna 
Václava Havla jako instituce, která si klade vlastně za cíl trochu sdružovat lidi, kteří by se navzájem jinak 
asi nesdružovali, vyjma na demonstraci, která je třeba proti panu Jochovi v tomhle případě ... 
 
Ondřej ČERNÝ, moderátor 
-------------------- 
A s čím tam tedy dnes přijdete? 
 
Matěj STROPNICKÝ, zastupitel městské části Praha 3 /SZ/ 
-------------------- 
Já myslím si, že by jako stálo za to, a proto tam taky jdu, kdybych, to je možná ještě dobrý říct na začátek, 
já bych s panem Jochem zřejmě nediskutoval, když by ho vláda nepovýšila do toho úřadu, kterým mu dala 
značnou váhu a tím jeho názorům. Protože názory pana Jocha v téhle republice naštěstí nezastává 
opravdu téměř nikdo. Čili, je potřeba mu ukázat, že ta lidskoprávní jakoby agenda, nebo ten, to co jsme 
prosazovali v té vládě ty 4 roky, že bylo smysluplné a že je to potřeba. 
 
Ondřej ČERNÝ, moderátor 
-------------------- 
Matěj Stropnický ve vysílání Rádia Česko. Děkujeme a na slyšenou. 
 
Matěj STROPNICKÝ, zastupitel městské části Praha 3 /SZ/ 
-------------------- 
Taky děkuju. 
 
Ondřej ČERNÝ, moderátor 
-------------------- 



Pěkný den přeje Ondřej Černý. 

 


